

## Graduate

### 修業規定與必修課程

	科目	學分	第一學年		第二學年		第三學年		第四學年		備註
			上	下	上	下	上	下	上	下	
必修	碩士論文 (Masters' Thesis)	6				6					
	研究方法 (Research Methods)	3	3								
	專題討論 (一) (Seminar. (I))	1	1								
	專題討論 (二) (Seminar (II))	1		1							
	專題討論 (三) (Seminar (III))	1			1						
	專題討論 (四) (Seminar (IV))	1				1					
必修學分數		13									
選修學分數		21	1. 需選修本所所開設之課程。若選修外所或外校相關課程，需先經指導老師或所長同意，方可承認，選修上限為6學分。 2. 本科目表是用本年度入學新生。選修科目請參考課表實際開課資料。								
畢業學分數		34									

#### 說明：

- 一、105(含)學年度以後錄取之新生若非資管相關系所畢業者，入學後應依本系規定補修學士班基礎課程【管理資訊系統(MIS) 或企業資源規劃(ERP)】擇一。(補修課程以60分為及格，不列入學期學業平均，亦不計入畢業學分。)
- 二、學位論文考試前二週，其研究成果須投稿至國內外學術期刊或研討會，且需發表或被接受，才可以舉辦學位論文口試。
- 三、自107學年度(含)起入學之碩、博士班學生(含在職專班)，均需於入學後修習學術倫理教育課程；通過者，始得申請學位考試。

## Graduate

### Requirements and Required Courses

	Subject	Credit	1 <sup>st</sup> School Year		2 <sup>nd</sup> School Year		3 <sup>rd</sup> School Year		4 <sup>th</sup> School Year		Remarks
			1 <sup>st</sup>	2 <sup>nd</sup>	1 <sup>st</sup>	2 <sup>nd</sup>	1 <sup>st</sup>	2 <sup>nd</sup>	1 <sup>st</sup>	2 <sup>nd</sup>	
Required courses	Masters' Thesis	6				6					
	Research Methods	3	3								
	Seminar. (I)	1	1								
	Seminar (II)	1		1							
	Seminar (III)	1			1						
	Seminar (IV)	1				1					
Required Credits		13									
Elective Credits		21	1. Students should take courses of the IM department. If students take related courses of the other department or school, they must request for their guided professor's or the chairman's agreement. The limitation is 6 credits. 2. This chart is only suitable for the freshmen of this year. As for the elective courses, students can refer to the actual course materials from the class curriculum.								
Graduation Credits		34									

#### Introduction

1. If the students are not the information related major and enroll after 2016, they have to take the MIS or ERP course. (This course does not count into the semester academic average and graduation credit. The pass score is 60.)
2. Two weeks before the dissertation exam, students have to submit their thesis to the domestic and foreign academic journals or seminar conference. The thesis should be published or accepted, then they can hold the dissertation exam.
3. Graduate students and PhD students, who enroll after 2018, have to take the academic ethics education course. Students can hold the dissertation exam after fulfill it.